

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 19.00

Plats Romevi

Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Liisa Sjöberg, Jan Flodin, David Arfvidsson

		<b>Ansvarig</b>
§ 178 Öppnande	Thomas T hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 179 Dagordning	Dagordning justerades då Boule och Bordtennis saknades.	
§ 180 Föregående Protokoll	Föregående protokoll godkändes.	
§ 181 Kanslirapport	<ul style="list-style-type: none"><li>- Maria bemannar fortsatt 1 gång/vecka. Dag och Tid står i föreningskalendern på hemsidan.</li><li>- Janne kommer att flytta gräsklipparen för att göra plats för traktorn traktorn.</li><li>- Försäkra traktorn ca 100 000 kr.</li><li>- Hör med Lysegården om vi kan få hjälp med skottning av konstgräset under v49 och eventuellt v50.</li><li>- Påminn lagen om deadline för RUF-info</li><li>- Fortsätt arbetet med att hitta företag som kan göra PCB-undersökning av klubbhuset.</li></ul>	Janne Robert Janne Maria Maria
§ 182 Ekonomi	<ul style="list-style-type: none"><li>- Aktuell status, ser fortsatt positivt ut.</li><li>- Fakturering av medlemsavgifter gjord.</li><li>- Påminn P07 som ännu inte redovisat sin lagavgift för 2017.</li><li>- Nu finns det ett förslag framme till kommunstyrelsen/kommunfullmäktige om hur ett nytt föreningsstöd ska fungera. Det innebär att RUF kommer att förlora minst 155 000 kr om året i bidrag. Detta kan komma att påverka medlemsavgiften med upp till 400-500 kr per år och medlem.</li><li>- Avtalet med Maxi, diskussion om vi kan förändra det då vi har svårt att bemanna 2 månader.</li></ul>	Thomas

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi fick ingen utbetalning (2000 kr) från Bingoalliansen när vi bemannade bingohallen 2016. Påminn bingoalliansen.</li> <li>- Avtalet med Intersport/Umbro går ut. Maria skickar ut förslag på nytt avtal. Vi har fått förslag från både Puma och Adidas.</li> <li>- Avtal vägföreningen 2018. Kontakta dem i god tid.</li> <li>- Styrelsen beslutade att avsätta ett engångsbelopp för att återbetala en del av föreningens lån. Aktuell summa bestäms i slutet av december.</li> </ul>	<p>Maria</p> <p>Maria</p> <p>Thomas</p>
§ 183 Sponsring	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Inget att rapportera.</li> </ul>	
§ 184 Fotboll	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Matchprogram 2018, ta fram förslag på omslag.</li> <li>- Representantsskapsmöte 19/12. Vi ber Damtränarna Joakim eller Johanna delta som representanter för RUF.</li> <li>- 3-sammandrag på Romevi den 16-17/6</li> <li>- Ta fram rutin för att arrangera 3-sammandrag baserat på erfarenheterna från arrangemanget 2017.</li> <li>- Svårt att hitta samarbetspartners till dam-laget. Träffa dam-lagets tränare v49 för att diskutera hur vi går vidare. Kan vi göra utskick till fler lag?</li> <li>- Herrlagets öppna träningar har varit positiva.</li> <li>- Fortsatt oklart kring J19 oh IKK. Prata med herrtränarna om styrelsen behöver göra något för att hjälpa till.</li> </ul>	<p>Robert</p> <p>Maria</p> <p>Maria</p> <p>Maria / Thomas</p> <p>Thomas</p>
§ 185 Innebandy	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Går bra, 2:a i serien.</li> </ul>	
§ 186 Gymnastik	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Inget att rapportera.</li> </ul>	
§ 187 Boulen	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Inget att rapportera.</li> </ul>	
§ 188 Bordtennis	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Matchborden behöver märkas upp.</li> <li>- Blir varmt i pingislokalen. Kontrollera termostaterna på radiatorerna.</li> <li>- Golvet upplevs som halt ibland.</li> <li>- Har planer på att anmäla sig till veteran-SM.</li> </ul>	<p>Thomas</p> <p>Thomas</p>

§ 189 Förenings- organisation/Föreningsutveckling	<ul style="list-style-type: none"> <li>- David och Thomas har varit på utbildning om certifiering som Trygg och Säker förening. Vi behöver ta fram en handlingsplan till nästa möte.</li> <li>- Uppdatera materialet om föräldragrupper kring lagen inför föräldramöten 2018.</li> <li>- Ta fram en rutin för hur ett föräldramöte ska genomföras. Viktigt att alla föräldramöten innehåller samma föreningsinformation.</li> <li>- Utbilda föräldrar. Tar ca 30 minuter och görs lämpligen vid en träning.</li> </ul>	<p>Thomas</p> <p>Tomas C.</p> <p>Thomas</p> <p>Janne</p>
§ 190 Övriga frågor	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Maria rapporterade från Dunross inspirationsdag <ul style="list-style-type: none"> <li>o Positivt, många föreningar på plats</li> <li>o Stopp för intagning 2017-2018</li> <li>o Har uppdaterad logotyp, byt på hemsidan.</li> <li>o Vi behöver vara tydliga med hur vi redovisar användningen av deras bidrag.</li> </ul> </li> <li>- Samarbeta med kyrkan kring att visa matcher under fotbolls-VM diskuterades. Ska vi köra ett VM-tips?</li> </ul>	
§ 191 Planering	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Planering 2018: <ul style="list-style-type: none"> <li>o Styrelsemöten måndagar 19:00, 8/1, 5/2, 5/3, 9/4, 7/5, 4/6, 13/8, 3/9, 1/10, 5/11, 1/12 (lördag)</li> <li>o Ledarträff Vår: 27/1 10:00-15:00</li> <li>o Årsmöte: 21/3</li> <li>o Vårens arbetsdag: 14/4 9:00-12:00</li> <li>o Sommarfotbollskolan: 14-15/6, 18/19-6</li> <li>o 3-Sammandrag 16-17/6</li> <li>o RUF-dagen: 25/8 10:00-14:00</li> <li>o Höstens arbetsdag: 22/9 9-12:00</li> <li>o Årsfest (70-års jubileum) 20/10</li> <li>o Höstmöte: 14/11</li> </ul> </li> </ul>	
§ 192 Nästa möte	Huvudstyrelsemöte måndagen den <b>8/1 2017 Romevi</b> Fika: Janne	
§ 193 Avslutning		

.....

Thomas Thunberg  
Ordförande

.....

Maria Carlsbogård  
Tf. sekreterare